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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért olyan fontos az Orbán-kormányzatnak 
Magyarország Kína felé történő eladósítása, a magyar érdekek, a magyar szuverenitás 
háttérbe szorítása, a kínai elvárások kiszolgálása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nem volt olyan rég, minthogy ne emlékezzünk arra, hogy a kormányzat az egyetemeknek ígért
1200 milliárd forinttal érvelt az egyetemek alapítványi modellváltása mellett, ami jelen állás szerint
máris megfeneklett. Nem, T. Miniszter Úr, nem ellendrukkerek vagyunk, bár kétségtelen, hogy ez
az önkény irányába ható mindennemű politikai lépés nem csak a mi, de a köz politikai ízlésvilága
ellen való. Kifejezetten örülünk, hogy a kormányzati nyilatkozat szerint nem akarják eladósítani az
országot,  de  akkor  mégis  adja  magát  a  kérdés,  hogy  miért  teszik  éppen  azt?  Miért  épülhet
keresztényellenes rezsim hídfőállásaként színtisztán magyar adófizetői pénzből külföldi egyetem
Budapesten?  Persze,  voltak  korábban  is  ambiciózus  kormányzati  tervek,  mint  pl.  a  kőbányai
óriásmecset és  iszlám kulturális  központ  terve,  amelyet  még  azelőtt  lefújtak,  hogy  hivatalosan
bejelentették volna. Felmerült a kormányzati üléseken, hogy ezeket a kérdéseket a nyilvánosság, a
magyar emberek bevonásával társadalmi vitára bocsátják? Vagy ahhoz felnőttként kéne kezelni a
magyar választópolgárokat?

Előre szaladtunk egy kissé,  ezért  egy gondolat  erejéig visszatérnénk az állítólagos kormányzati
szándékra.  Ha  a  kormányzat  valóban  nem  kívánja  felemészteni  a  magyar  polgárok  nemzeti
önállóságba és a nyugati életszínvonal megközelítésébe vetett maradék reményét, akkor miért is
annyira fontos a Fudan Egyetem budapesti kampuszának 450 milliárd forintos kínai hitelből történő
megépítése?  Ízlelgessük  egy  picit:  450  milliárd,  azaz  450  ezer  millió  forint.  Mindez  hitelből.
Kínaiból.  A  kormányzat  évtizede  tartó  nyugatellenessége  miatt  akár  az  is  érthető  lenne,  ha



Felsőszölnöktől nyugatra a magyar államnak nem lenne hitele, a szó eredeti és átvitt értelmében
sem, de inkább arról lehet szó, hogy ezeknek a pénzeknek a sorsát nehezebb nyomon követni. Nem
transzparens, a felhasználása nem szigorú szabályokhoz kötött, így az elszámolás is rugalmasabb.

Hazánk nemzetközi megítélése, a hitelbesorolás szempontjából, a pénzpiacok szemében a kínai és
orosz  hitelek  igénybevétele  kedvező  képet  alakít  ki  Magyarországról  a  nyugati  világban?  A
szövetségesi  kapcsolataink  ettől  erősödnek,  vagy egyre  többen  húzzák  össze  a  szemöldöküket,
csóválják a fejüket az illiberális zavarosban halászástól?

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a miniszterelnök egy szervilis  végrehajtójának hírében áll,  ennek ellenére mégis azt  kérjük,
hogy  kínai  helyett  magyar  egyetemeket  fejlesszenek,  a  vagyon  kiszervezések  helyett  pedig
fejlesztési forrásokat biztosítsanak! A tervezett Diákváros és a Fudan Egyetemnek szánt területek
megcserélésének koncepcióját vonják vissza!

A Fudan Egyetem hű a Kínai Kommunista Párt vezetéséhez, végrehajtja a párt oktatáspolitikáját.
Miniszter  úr  vezetésével  korábban  a  Magyarországon  működő  külföldi  egyetemek  működését
vizsgálta a kormányzat. Ennek eredményeként üldözték el a CEU-t, amely nem mellesleg nem az
adófizetők pénzéből működött. Egyes becslések szerint 2019-ben összesen nem költöttek annyit a
magyar felsőoktatásra az adófizetők pénzéből, mint amennyit a Fudanba bele kívánnak pumpálni.
Nem győzzük ismételni, hitelből. Persze, új kutatások jönnek létre, ahogy az elhangzott, de lássuk
be, kínai egyetem nélkül is fel lehet pörgetni a hazai kutatás-fejlesztést és innovációt!

Hogy egy klasszikust idézzünk, régi bölcsesség, hogy egy országot kétfajta módon lehet leigázni:
karddal és adóssággal.

Kína felé történő eladósításunk végrehajtását Önre szignózta a miniszterelnök, így Miniszter Úrtól
várjuk a választ:

Miért olyan fontos az Orbán-kormányzatnak Magyarország Kína felé történő eladósítása, a magyar
érdekek, a magyar szuverenitás háttérbe szorítása, a kínai elvárások kiszolgálása?

Várjuk megtisztelő válaszát!
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